
Nu har jeg været røgfri i snart 3 år. Jeg har prøvet alle produkter på markedet og intet af det har 

hjulpet til et vedvarende rygestop. Det var først da jeg prøvede en e-cigaret at det virkede, så jeg 

forstår simpelthen ikke hvorfor i vil tage det fra os og ødelægge det hele.  

10 ml flasker og 2 ml tanke og ingen variabel strøm hvad er det dog i tænker på, så kan det jo 

næsten være lige meget det hele. Der er rigtig rigtig mange, der kommer til at falde tilbage på 

cigaretterne igen, og man fristes jo næsten til at tro at det faktisk er det, der er jeres plan så i kan få 

de afgifter tilbage i kassen som i mangler på cigaret salg.  
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